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Happy Lunar New Year 

 

At the end of this month (January, 28th- February, 2nd) will be Taiwan's Lunar 

New Year. This year is the Year of the Snake, also known as the "Little Dragon 

Year." 

 

In traditional culture, this year's "Snake" is closely related to last year's 

"Dragon" to some extent. The Dragon symbolizes good fortune, while in the 

Chinese Zodiac, the Snake represents mystery, wisdom, agility, and calm 

strength. The Year of the Snake officially begins on January, 29th(Wed.), the 

first day of the Lunar New Year. 

 

In advance, I would like to give wishes to our clients and partners: May the 

new year bring prosperity and good fortune. We are looking forward to your 

continued support in the coming year. 

 

Happy Lunar New Year 

 

本月底(1/28 至 2/2)為台灣舊曆年,今年為蛇年,又被稱為小龍年。 

 

在傳統文化裡,今年的「蛇」與去年的「龍」，在某種程度上有著密切的關係。

龍被視為吉祥的象徵，在十二生肖中，「蛇」象徵著神秘、智慧、靈敏及靜謐的

力量。而蛇年也正式於 1/29(三)春節初一開始。 

提前在這先祝尊敬的客戶及各方協力夥伴們:蛇來運轉新氣象，步步高升好徵



兆,在新的一年還請多多關照。 

 

Happy Lunar New Year 

 

今月末（1月 28 日～2月 2日）は台湾の旧正月となります。今年は巳年で、

「小さな龍の年」とも呼ばれています。 

 

伝統文化において、今年の「蛇」は昨年の「龍」とある程度密接な関係があ

ります。龍」はあらゆる物事を幸運に導いてくれると象徴されていますが、

十二支の中、蛇は神秘と知恵と敏捷さ、そして静寂な力を象徴しています。

巳年は 1月 29 日(水)、旧正月の元日から始まります。 

 

早速ですが、Azirian Group の関係者各位へお祝いを申し上げます。新春お

めでとうございます。今年もどうぞよろしくお願いいたします。 

 

 


